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HENGELSPORTVERENIGING “ HET ALVERTJE” 
Notulist: Rob Berden 
E-mailadres: info@hsvhetalvertje.nl 
Website: www.hsvhetalvertje.nl 

 
Notulen van de Algemene Ledenvergadering van 26 november 2018. 
 
1.Opening en vaststellen van de agenda: 
Harry Bakker opent de vergadering, als enige overgebleven bestuurslid van de vereniging. 
Het is een bevlogen jaar geweest waarin veel is gebeurd op bestuurlijk niveau binnen de vereniging.  
 
Allereerst wordt een minuut stilte gevraagd voor de overleden leden. 
  
De agenda wordt op de volgende punten verder bijgesteld en ingestemd door de aanwezige leden. 
Alle overige punten die op de agenda staan komen te vervallen. 
 
3.   Mededelingen: 
5.   Financieel verslag 2017: 
6.1 Verslag kascontrolecommissie en verkiezing nieuwe kascontrolecommissie: 
6.2 Verkiezing nieuwe kascontrolecommissie 
10. Bestuursverkiezing: 
12. Rondvraag: 
13. Sluiting: 
 
3. Mededelingen: 
De huidige ledenadministratie (LA) voor het uitreiken van de jaarlijkse vergunningen is over gegaan naar 
Sportvisserij Nederland. (SN)  
Deze taak werd in het verleden altijd uitgevoerd door Pieter Kunen maar is voor 1 persoon in deze 
vereniging niet meer te doen. Ook lopen we een risico t.a.v. kwetsbaarheid. 
Het meest recente ledenbestand dat is aangeleverd bij SN dateert van 2017. 
Bij het afschrijven van lidmaatschap is door SN een misverstand ontstaan en werd een VPA bestand 
aangezien voor Land van Molenbeek waarvoor een extra afschrijving plaats heeft gevonden van € 12,50 
Recent is hierop een correctie bath gedraaid bij SN en de verwachting is dat dit in de week van 1 
december wordt gecorrigeerd. 
Momenteel worden veel mailberichten ontvangen in de ledenadministratie en het secretariaat. 
Opmerking wordt geplaats of het wel correct dat één bestuurslid een contact mag ondertekenen voor 
uitbesteding LA. Contact wordt bekeken maar geeft geen duidelijkheid. 
Ook zijn de leden hierover niet geïnformeerd dat de lidmaatschap prijzen zijn verhoogd met € 2,50. 
Dit staat los van SN maar is opgelegd door Sportvisserij Limburg, over deze verhoging kunnen 
verenigingen geen invloed op uit oefenen. 
SN is AVG (Algemene Verordening Gegevensbescherming) proef maar sommige leden hebben bezwaar 
dat gegevens zonder toestemming zijn doorgegeven aan SN. 
De ledenadministratie is momenteel niet van dien aard dat de juiste gegevens up to date zijn. 
Het nieuwe bestuur zal hierin een standpunt moeten innemen hoe hiermee verder om te gaan. 
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5. Financieel verslag 2017: 
Financiële overzichten worden uitgereikt met hierop de jaarrekening 2017 prognose voor 2018 en de 
begroting voor 2019. 
Harry legt uit hoe het document is opgebouwd en hoe via balans, vaste activa baten en lasten te komen 
tot het resultaat. 
Het pootvisfonds bestaat uit het resultaat van afgelopen jaren opgebouwd door tegoed en inleg door 
verkoop van vergunningen min de aangekochte vis bijdrage. 
Ook is opgenomen de waarde van grote objecten welke de vereniging in zijn bezit heeft zoals 
grasmaaier welke ook jaarlijks worden afgeschreven. 
Niet alles is conform financiële overzichten aangeleverd of helemaal niet aangeleverd door overige 
bestuursleden. 
 
6.1Verslag kascontrolecommissie: 
Wim Katenman doet met onderstaand verslag zijn toevoeging als kascontrolecommissie lid, 
 
Kasverklaring  
01-01-2017 tot 01-01-2018 t.b.v. Hengelsportvereniging Het Alvertje Venray 
Vaststellingen: 

1. de kascommissie is niet volgens de wettelijk vereiste gang van zaken( benoeming door de 

Algemene Vergadering van minimaal twee leden) tot stand gekomen en bestaat maar uit een lid 

en is derhalve niet bevoegd de financiële verantwoording goed te keuren. 

2. De door de penningmeester digitaal aangeleverde bescheiden zijn niet volledig en, na controle, 

niet volledig in orde bevonden. 

3. Er ontbreekt een sluitende financiële onderbouwing, c.q. boekhouding. 

4. De balans ontbreekt en de cijfers van het aangeleverde financieel overzicht stemmen niet 

  geheel en al overeen met de werkelijkheid c.q. zijn incompleet.  

5. Na controle van de bewijsstukken blijkt dat diverse stukken niet overeenkomen met de gedane 

betalingen of dat er betalingen zijn gedaan zonder de benodigde facturen (b.v. op aanmaning 

betaald of gemanipuleerd) 

6. Niet alle posten op het financieel overzicht zijn naar mijn oordeel correct verwerkt. 

7. Er is naar mijn idee in 2017 kwistig omgesprongen met geld van de vereniging maar dat blijft 

uiteraard een verantwoordelijkheid van het zittende bestuur. 

8. Er lijkt volgens de in mijn bezit zijnde gegevens geen geld van de vereniging “zoek “te zijn. 

Op verzoek hebben Cor Cornelissen en ik, samen met de penningmeester, overlegd om e.e.a. helderder 
te krijgen, maar een bevredigend resultaat is niet gehaald. 
Om de gang van zaken binnen de vereniging niet verder te frustreren stel ik voor: 
De Algemene Vergadering bijeen op 26 november accepteert de financiële verantwoording van het 
bestuur over het boekjaar 2017 zoals die voorligt met de volgende aantekeningen: 

• Over het boekjaar 2018 dient een sluitende financiële administratie te worden gevoerd en een 

correcte verantwoording te worden geleverd aan de Algemene Vergadering binnen de daarvoor 

geldende termijn. 

• In het boekjaar 2019 dient een correcte boekhouding (eventueel extern) te worden ingericht. 

• Het financieel verslag over 2017 dient door alle bestuursleden te worden ondertekend zoals 

wettelijk voorgeschreven. 

Het verslag wordt in deze vergadering aangenomen door Harry Bakker. 
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De aanwezigen leden stemmen in met deze verklaring. 
 
6.1Verkiezing nieuwe kascontrolecommissie: 
Als kascommissielid is reeds aangesteld Wim Kateman, hierbij zal Jan Groenen als 2de kascommissie lid 
worden toegevoegd. 
Als reserve lid kascommissiecontrole is Jos Fijn bereid gevonden hiervoor zich beschikbaar te stellen. 
Er ontstaat nog enige discussie over het beschikbaar stellen van Financiële gegevens op verzoek van 
enkele leden die dit voor de ALV hebben opgevraagd. Hierop is in de correspondentie naar de leden 
uitgelegd dat dit niet de bedoeling is. 
 
10. Bestuursverkiezing: 
Er zijn nieuwe bestuursleden beschikbaar die in de rol van voorzitter, penningmeester, secretaris en 
bestuursleden willen gaan fungeren. 
Volgens art.11 van de statuten zal er door hand opsteken worden gestemd over de te kiezen leden, 
Op de vraag of een voorzitter op zijn competenties wordt getoetst, is nu het antwoord nee. 
Op alle bestuursleden wordt door de aanwezigen leden positief ingestemd met de volgende rolverdeling, 
 
Voorzitter; Peter Beelen 
Penningmeester; Cor Cornelissen 
Secretaris; Rob Berden 
Bestuursleden; Henk Teeuwen en Toon Langekamp 
Officieel is dan ook het zittende bestuur afgetreden 
 
Peter Beelen stelt zich kort voor aan de aanwezige leden, en geeft een toelichting waarom hij voorzitter 
wil zijn van deze vereniging. 
 
12. Rondvraag: 
-Welke garantie kan er gegeven worden dat de vergunningen en toebehoren voor 1 januari 2019 ook 
daadwerkelijk door de leden is ontvangen. 
Deze garantie kan niet gegeven worden, gezien de ontstane situatie SN, we zullen alles in het werk 
stellen om het tijdig bij de leden te bezorgen. 
Voor nu ligt hier ook de grootste zorg van het bestuur om dit goed te regelen. 
Er zijn ook leden die nu via een acceptgiro hun lidmaatschap moeten betalen waarvoor € 5,- meer 
betaald moeten worden dan de eerder afgegeven machtiging. 
Hier zal nog gekeken gaan worden en waar nodig een correctie op volgen. 
 
-Jeugdvijver huidige waterstand is erg laag, of er gedaan kan worden door het water op te pompen of 
andere manieren van toevoegingen. 
Dit probleem speelt bij alle vijver door de droge zomer, ook is het sproeien van akkerlanden bij boeren 
hier debet aan. 
Om eventueel grondwater op te pompen is geen garantie op succes, het water is van andere 
temperatuur en het kostenplaatje zal hiervoor niet gering zijn. 
De suggestie om het water uit vijver 5 te gebruiken heeft geen voorkeur. 
 
-Op de jeugdvijver zitten momenteel grote vissen, er is hier met het projectvissen al eerder een begin 
gemaakt om deze vissen eraf te vangen en te verplaatsen naar vijver 1 of 2. 
De bedoeling was om afgelopen seizoen van 2018 nogmaals een projectvisdag te organiseren om dit 
nogmaals uit te voeren. 
Deze projectvisdag heeft door omstandigheden (planning tijd in combinatie met het warme zomer weer) 
niet plaatsgevonden. 
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Voor het projectvissen op vijver 3 zal een nieuwe datum worden gepland. 
 
13. Sluiting: 
De voorzitter dankt iedereen voor de inbreng en sluit de vergadering om 21.25 uur. 
 
De nieuwe voorzitter spreekt een dank woord uit voor Harry Bakker voor zijn afgelopen voorzitterschap. 
Door de aanwezige leden wordt het met een applaus bekrachtigd. 
 
Extra Toevoeging eind december 2018 begin januari 2019 zal er een nieuwe website live worden gezet 
waarvoor Huub Reijnders momenteel het beheer van deze site op zich neemt. 
 
 
26-11-2018 
Notulist: Rob Berden 
 
Voor akkoord: 
 
 
 
Peter Beelen     Rob Berden 
Voorzitter     Secretaris  


